
 

FEN EDEBİYAT FAKÜLTESİ 
 

MOLEKÜLER BİYOLOJİ ve GENETİK BÖLÜMÜ 
2020 yılı Mezunumuz 

Buse ÇİM anlatıyor…….  

         

Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü Mezunları Ne Yapıyor? 

 

 
 

  

 

Sizi Kısaca Tanıyabilir miyiz ? 

1998 İstanbul doğumluyum. 2016 yılında İstanbul Yeni 

Yüzyıl üniversitesi Moleküler Biyoloji ve Genetik bölümünü 

kazandım. Bu bölümü bitirdikten sonra İstinye Üniversitesi 

Doku Tipleme ve İmmünoloji Laboratuvarında çalışmaya 

başladım. 

Şu anki işinizden memnun musunuz?  

Evet şuan ki işimden memnunum. Laboratuvar alanında 

olmayı gerçekten seviyorum ve insanlara yardımımın 

dokunmasından dolayı mutluluk duyuyorum. 

Mezun olduktan sonra ne gibi iş/işlerde görev aldınız? 

 

Mezun olduktan sonra Doku Tipleme ve İmmünoloji Laboratuvarında moleküler 

biyolog olarak çalışmaya başladım. Burada görevim hematolojik hastalıkların 

belirlenmesi, immün yetmezliklerin teşhisi, kemoterapi etkinliğinin izlenmesi, 

transplantasyon öncesi ve sonrası hasta durumunun gözlemlenmesi gibi testlerin 

yapılmasında görev alıyorum. 

 

İş hayatında en zorlandığınız anı anlatabilir misiniz? 
 

İş hayatına atıldığımda okulda laboratuvarda yaptığımız testlerden çok daha farklı 

olduğunu gördüm. Benim testlerde yaptığım tek bir hata hastanın tedavisini 

etkileyebilir bu yüzden her gün bir önceki günden daha fazla zorlandığımı 

söyleyebilirim.  
 
Lisansüstü eğitim planlarınız var mı? 

 

Elbette Lisansüstü eğitim düşünüyorum ama bu hangi alanda olabilir ona daha tam 

bir karar veremedim. Alan araştırmalarıma şuanda devam ediyorum en kısa süre 

içerisinde bir alan üzerinde uzmanlaşmak için lisansüstü eğitimime devam edeceğim. 



 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

   

 

 
Laboratuvar tecrübelerinizi anlatır mısınız? 

 

2018 yılında okulumuzun Yaşam Bilimleri Laboratuvarında gönüllü staj ile 

başladım ve daha sonra bir projede yer aldım, bu çalışma bitirme projem 

oldu. 2019 yılında ise staj için Özel Tıbbi Tahlil Toksikoloji Laboratuvarında 

çalıştım. 2020 yılında ise mezun olduktan sonra Doku Tipleme ve İmmünoloji 

Laboratuvarında moleküler biyolog olarak çalışmaya başladım. 

Şu an İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi Fen Edebiyat Fakültesi 
Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümünde okuyan öğrencilere ne 

tavsiye edersiniz? 
 

Hocalarımızın öğrettiklerinin iş hayatlarında karşılarına çıkacaklarını 

söyleyebilirim. Bilimin bir sonu yok ve sürekli kendilerini geliştirmeleri 

gerektiğini söyleyebilirim.  

Bölümünüzde aldığınız eğitim kariyeriniz için yeterli oldu mu? 

 

Üniversite hayatım boyunca hocalarımız bilgi ve birikimlerini bizlere çok güzel 

bir şekilde aktardı; bu konuda kendilerine çok teşekkür ederim. Bu bilgilerin 

ışığında kendimi geliştirmeye devam ediyorum. Tıp dünyası sürekli yenilik 

isteyen bir alan olduğu için kendimi sürekli geliştirmeyi ve araştırmayı 

amaçlıyorum. 

 

Sizi nasıl takip edebiliriz? 
 

Sosyal medyadan takip edebilirsiniz. 

Instagram : busecim.2873 



 

 

 

 


